
Protokół Nr  6.2020 

wspólne posiedzenie komisji stałych Rady Gminy Górzyca  

26 października 2020 r.  godz. 15
00

 
     

Przewodniczący Rady powitał wszystkich uczestników posiedzenia                              

i poinformował, że obradowanie odbędzie się w zdalnym trybie, mając na 

uwadze 
 
art. 15zzx ust. 1-3 ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych 

rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem 

COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji 

kryzysowych (Dz. U. z 2020 r. poz. 1842). Zastosowanym środkiem 

komunikowania się będzie telekonferencja. 
 
 

 

Przewodniczący Rady dokonał sprawdzenia obecności i stwierdził quorum – po 

odczytaniu kolejno z listy obecności uczestników odnotowana została obecność 

lub nieobecność na arkuszu. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że w posiedzeniu udział wzięły niżej 

wymienione komisje:   

1) Komisja Rewizyjna (obecnych 2 członków na skład osobowy 3); 

2) Komisja Skarg, Wniosków i Petycji (obecnych 2 na skład osobowy 3) 

3) Komisja Rozwoju Gospodarczego i Gospodarki Komunalnej (obecnych         

4 członków na  skład osobowy 4); 

4)  Komisja Sfery Socjalnej (obecnych 3 członków na skład osobowy 4 – 

nieobecna radna Anna Lenard). 

 

     Listy obecności członków poszczególnych komisji stanowią załączniki do 

niniejszego protokołu. 

 

     Przewodniczący wyżej wymienionych komisji  prowadzenie wspólnego 

posiedzenia  powierzyli Przewodniczącemu Rady Gminy Krzysztofowi Bańka 

będącego członkiem komisji rozwoju gospodarczego i gospodarki komunalnej. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że opiniowanie tematów na wspólnym 

posiedzeniu komisji odbędzie poprzez odnotowania każdego głosowania na 

imiennym wykazie głosowań oddzielnie dla każdego tematu poddanego pod 

głosowanie. 

 

Przewodniczący Rady spytał radnych czy zgłaszają propozycje do porządku 

posiedzenia komisji. 

 

Z uwagi na brak propozycji Przewodniczący posiedzenia Krzysztof Bańka 

przedstawił porządek obrad dla wszystkich komisji : 

 



1. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr I.5.2018 Rady Gminy 

Górzyca z dnia 1 grudnia 2018 r. w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej. 

2. Projekt uchwały w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi na nieruchomości, na której 

znajduje się domek letniskowy, lub innej nieruchomości wykorzystywanej na 

cele rekreacyjno-wypoczynkowe. 

3. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w 

drodze bezprzetargowej położonej w Radówku stanowiącej własność Gminy 

Górzyca. 

4. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego    w miejscowości Górzyca. 

5. Informacja Wójta Gminy Górzyca o stanie realizacji zadań oświatowych za 

rok szkolny 2019/2020, oraz sprawozdanie z wykonania budżetu oświaty za 

rok szkolny 2019/2020. 

6. Informacja Wójta Gminy i Przewodniczącego Rady Gminy o oświadczeniach 

majątkowych osób zobowiązanych przepisami ustawy o samorządzie 

gminnym.  

7. Wolne wnioski i informacje. 

 

Realizacja porządku obrad: 

 

Ad. 1 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr I.5.2018 Rady Gminy Górzyca z 

dnia 1 grudnia 2018 r. w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej. 

 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady i poinformował, że   radny 

Rafał Baran wyraził zgodę  na członkostwo w tej komisji. 

 

Brak dyskusji. 

 

Opinia Komisji Rewizyjnej w głosowaniu jawnym,  pozytywna: na 

obecnych 3 członków ze składu komisji - 3 głosy „za” /w załączeniu 
„imienny wykaz głosowań”. 

 

Ad. 2 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi na nieruchomości, na której znajduje 

się domek letniskowy, lub innej nieruchomości wykorzystywanej na cele 

rekreacyjno-wypoczynkowe. 

 

Projekt uchwały przedstawił i omówił Przewodniczący Rady. Projekt uchwały 

przygotowała: podinsp. Ds. gospodarki przestrzennej  i dróg w miejscu Ewelina 

Pakos. 



- Radny Krzysztof Krupa spytał jaka będzie płatność w przypadku domków 

letniskowych? 

Pani Ewelina Pakos odpowiedziała, że na terenie Gminy Górzyca nie istnieją 

takie obiekty. 

 

Opinia Komisji Rozwoju gospodarczego i gospodarki komunalnej                         

w głosowaniu jawnym,  pozytywna: na obecnych 4 członków ze składu 

komisji - 4 głosy „za”/ w załączeniu  „imienny wykaz głosowań”. 

 

Ad. 3 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości                      

w drodze bezprzetargowej położonej w Radówku stanowiącej własność Gminy 

Górzyca. 

 

Projekt uchwały przedstawił i omówił Przewodniczący Rady. Projekt uchwały 

przygotowała: Kierownik Ref. Rozwoju Gospodarczego i Gospodarki 

Komunalnej Agnieszka Malecka. 

 

Brak dyskusji. 

 

Opinia Komisji Rozwoju gospodarczego i gospodarki komunalnej                         

w głosowaniu jawnym,  pozytywna: na obecnych 4 członków ze składu 

komisji - 4 głosy „za”./ w załączeniu, „imienny wykaz głosowań”. 

 

Ad. 4 

Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego    w miejscowości Górzyca. 

 

Projekt uchwały (główne założenia) przedstawił i omówił Sławomir Czapłon 

Insp. ds. budownictwa, inwestycji i gosp. przestrzennej . 

 

Brak dyskusji. 

 

Opinia Komisji Rozwoju gospodarczego i gospodarki komunalnej                         

w głosowaniu jawnym,  pozytywna: na obecnych 4 członków ze składu 

komisji - 4 głosy „za”/w załączeniu, „imienny wykaz głosowań”. 

 

Ad. 5 

Informacja Wójta Gminy Górzyca o stanie realizacji zadań oświatowych za rok 

szkolny 2019/2020, oraz sprawozdanie z wykonania budżetu oświaty za rok 

szkolny 2019/2020. 

 



Informację przedstawiła i omówiła: Katarzyna Strzelecka Kierownik USC                     

i Joanna Maczulis Gł. Księgowa oświaty. 

 

Opinia Komisji Sfery Socjalnej w głosowaniu jawnym,  pozytywna: na 

obecnych 3 członków ze składu komisji - 3 głosy „za” / w załączeniu, 

„imienny wykaz głosowań”. 

 

Ad. 6 

Informacja Wójta Gminy i Przewodniczącego Rady Gminy o oświadczeniach 

majątkowych osób zobowiązanych przepisami ustawy o samorządzie gminnym.  

 

Przewodniczący posiedzenia poinformował, że Informacje są przedłożone                   

w formie pisemnej i zostaną odczytane na sesji. 

 

Ad. 7 

Wolne wnioski i informacje. 

 

- Przewodniczący posiedzenia spytał radnych czy mają jakieś uwagi co do 

formy prowadzenia posiedzeń komisji i sesji w zdalnym trybie w formie 

telekonferencji? 

 

Radny Rafał Baran spytał czy możliwa byłaby forma wideokonferencji? 

Sekretarz Gminy odpowiedziała, że bardzo chcieliśmy zastosować taką formę, 

ale jakość internetu w gminie nie pozwala na jej wprowadzenie, t.zn. nie 

wszyscy radni mieliby możliwość skorzystanie z takiego przekazu. 

Radny Rafał Baran stwierdził, że nauka w zdalnym trybie w szkołach jest 

prowadzona w formie telekonferencji. 

Radna Maria Syktus poinformowała, że nauka prowadzona jest w zdalnym 

trybie, ale rzeczywiście są problemy z łącznością i nie jest to takie sprawne. 

 

- Radna Maria Syktus spytała czy Starostwo Powiatowe poinformowało Gminę 

Górzyca o prowadzonych pracach modernizacyjnych drogo w Spudłowie? 

Wójt odpowiedział, że o pracach na drodze w Spudłowie dowiedzieliśmy się         

w trakcie prowadzonych pracach modernizacyjnych. Wójt dodał, że przedstawił 

wcześniej Staroście informację dotyczącą stanu dróg w Gminie Górzyca, m.in. 

w Spudłowie. 

Radna Maria Syktus stwierdziła, że wykonywane prace na drodze nie spełniają 

potrzeb i oczekiwań  mieszkańców Spudłowa i jej zdaniem nie są wykonywane 

rzetelnie, dlatego prosi o ocenę zakresu wykonanych prac na drodze. 

 

- Radny Rafał Baran spytał czy są informacje o inwestycjach w zakresie budowy 

sieci światłowodów i poprawy jakości internetu? 



Wójt Gminy odpowiedział, że Orange w roku bieżącym rozpoczęło prace 

związane z budową sieci światłowodowej i sukcesywnie będą wykonywane 

przyłącza do tej sieci. 

 

- Radny Krzysztof Krupa spytał czy Gmina Górzyca jest przygotowania na 

kolejną falę pandemii? 

Wójt odpowiedział, że współpracujemy z Powiatem, są potwierdzonych pięć 

przypadków zachorowania na COVID. Nauka w szkołach przebiega w zdalnym 

trybie. 

 

Z uwagi na wyczerpanie tematów i brak dalszej dyskusji Przewodniczący 

posiedzenia zakończył wspólne posiedzenia Komisji Stałych Rady Gminy 

Górzyca – godz. 16
05 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała Grażyna Markowska.                     Przewodniczący posiedzenia 

         (-)Krzysztof Bańka 

 
 


